
 زهراخواجویینژاد
یکی رفت و یکی آمد. این جمله ی کوتاه خلاصه 
جلسه ی تودیع و معارفه ی شهردار جدید سیرجان است. 
رضا سروش نیا شهردار سابق سیرجان که به گفته ی حسن 
خدامی رییس شورای شهر سیرجان تنها شهرداری ست که در 
چهار سال دوره شورا شهردار بوده است، با صندلی شهرداری 
خدافظی کرد تا ثابت شود هر آمدنی رفتنی هم دارد و به 
جای او علی اکبر کریمی پور آمد تا میدان برای سی و ششمین 

شهردار سیرجان باز بشود. 
صبح یکشنبه سالن همایش های غدیر اداره ارشاد 
مملو از جمعیت بود. با اینکه از قبل گفته شده بود به دلیل 
شرایط کرونا این مراسم باجمعیت محدودی برگزار می شود 
اما از همه ی گوشه و کنار آمده بودند تا نظارگر این مراسم 
از کارمندان شهرداری گرفته تا شهرداران مناطق،  باشند. 
مدیرعامل  سازمان ها، رییس ادارات و مسئولان ارشد شهری. 

اتفاقی که مورد تذکر  قرار گرفت.
رییس شورا اولین سخنران این جلسه بود. سخنرانی 
که بیشتر فرصتی برای تقدیر و تشکر از دیگران و خودشان 
انتخاب  انتخاب سریع سرپرست شهرداری،  بود. خدامی 
رییس کمیسیون ها و در نهایت انتخاب شهردار با 7 رای را از 
امتیازهای این شورا دانست و گفت: شورای شهر ظرف یکماه 
در 23 جلسه برنامه ی کاندیداهای شهرداری را بررسی کرد، 
برنامه هایی که به گفته ی حمزه ی صادقی دیگر عضو شورای 
شهر در گفت و گو با پاسارگاد با توجه به نداشتن صلاحیت 
بسیاری از کاندیداها بی معنا و فقط گرفتن وقت شورا بود. 
خدامی از مردم عذرخواهی کرد که اگر قصوری از سمت اش 

بوده است،او را ببخشند. 
در همین لحظه حمزه صادقی عضو شورای شهر 
آن  افرادی که  از  سیرجان وارد سالن می شود و تعدادی 
اطراف نشسته اند با حالت خنده صحبت از تهران و... می کنند. 
اشاره ی آن ها به کلیپ جنجالی این عضو شورا بود که در 
زمان کاندیدا شدنش برای پست شهرداری در فضای مجازی 

پخش شد. 
امام جمعه ی سیرجان دیگر سخنران این جلسه بود. 
او کلامش را با این جمله آغاز کرد؛»در جلسات تودیع و 
معارفه رازی نهفته است« او در تکمیل حرفش هم گفت: این 
پست ها ماندنی نیست. همان طور که خودمان هم ماندنی 
نیستیم. سیدمحمود حسینی ضمن تشکر از شهردار سابق 
و اعضای شورای ششم رو به شهردار جدید گفت: سیرجان 
شهر بزرگی است و شهری که به نام دارالحسین است، باید 
زیبا باشد. او سپس با انتقاد از وضعیت برخی از ورودی های 
شهر گفت: شهردار جدید باید به این مسئله توجه ویژه داشته 
باشد. چون سیرجان در چهارراه قرار گرفته و باید از هر حیث 
زیبا باشد. او سپس پای مسایل فرهنگی را به میان آورد و 
گفت: شهرداری باید به امور فرهنگی توجه بیشتری کند و باید 
فرهنگ شهر را تغییر دهیم. اخیرا هم مصوبه ای در شورای 
فرهنگ عمومی در این زمینه داشتیم و قرار شد با طرح 

مسئله در نشریات هرکسی هر طرح و نظری دارد، برای مان 
بیاورد و عمده افرادی که باید در این طرح کمک دهند، 
شهردار و اعضای شورای شهر است. او از شهردار و اعضای 
شورا تقاضا کرد در مسایل فرهنگی از متخصصان مشورت 
بگیرند و سپس به شهردار و اعضای شورا توصیه کرد؛ با 
همکاری و اتحاد و همدلی در کنار هم به مردم خدمت کنند.
فرماندار سیرجان به عنوان دیگر سخنران جلسه 
ضمن تشکر از اعضای شورا، رضا سروش نیا شهردار سابق 
و امیر عسکری سرپرست شهرداری، گفت: همیشه به آقای 
سروش نیا انتقاد می کردم که چرا این حجم از خدماتی را 
نمی رسانی. سهراب  مردم  گوش  به  انجام می دهی،  که 
بهاءالدینی با بیان اینکه سیرجان شهر بسیار بزرگ و مهمی 
ا ست و بعد از مرکز استان بزرگ ترین و پرجمعیت ترین 
شهر در استان است، گفت: طبیعتا هرچه شهر بزرگ تر 
او رو به شهردار  است.  باشد، مشکلات اش هم بیشتر 
جدید گفت:  البته من نمی خواهم همین ابتدا مشکلات 
را عرض کنم لازم است یکسری نکات را خدمت آقای 

کریمی پور عرض کنم و باید بگویم در کنار همه ی مشکلات 
مجموعه ی مدیران شهرستان در خدمت شما هستند و این 
وفاق در هیچ کجا دیده نمی شود. او این ها را گفت که به 
اینجا برسد: »یکی از مشکلاتی که در سیرجان وجود دارد 
بحث مسایل ترافیکی است. تردد در حوزه ی شهر سیرجان 
از معضلات سیرجان تردد  است. یکی دیگر  بسیار زیاد 
کامیون هاست که در این زمینه دو کار خوب انجام شده 
است یکی احداث جاده ی اختصاصی گل گهر به بندرعباس 
که اخیرا  مدیرعامل گل گهر لطف کردند 25 میلیارد تومان 
برای این پروژه در نظر گرفتند و با تکمیل این پروژه حجم 
بسیار زیادی از کامیون هایی که محموله های گل گهر را وارد 
می کنند دیگر وارد سیرجان نمی شوند. کار دیگری که انجام 
شده و الحمدالله دارد نتیجه می دهد احداث کنارگذر شرقی 
سیرجان با مصوبه دولت به شرکت گل گهر و دولت واگذار 
شده با  اعتبار 800 میلیارد تومان که امیدواریم این پروژه 
شروع تا این حجم ترافیکی که وارد شهر سیرجان می شود و 
باعث مشکلاتی برای مردم و از بین بردن زیرساخت های ما 

می شود مرتفع شود. او در ادامه گفت: از دیگر مشکلات 
سیرجان نبود پل های غیرهمسطح است در سیرجان واقعا 
نیاز است. در حوزه خدماتی علی رغم فعالیت های بسیار 
زیادی که در این حوزه انجام شده است، باز هم در بحث 
تنظیف و زیباسازی شهر مشکل وجود دارد به طوریکه حتی 
آقای استاندار در سفر اخیرشان به سیرجان در این زمینه تذکر 
دادند. بحث ورودی های با این همه شرکت های معدنی 
و صنعتی و تولید ثروتی که در سیرجان می شود واقعا در 
شأن سیرجان نیست و واقعا آدم از ورودی شیراز خجالت 
می کشد، بحث بعدی بحث محیط زیست حتما مورد توجه 
شما قرار بگیرد، مشکل بعدی حیوانات مزاحم هستند که 
یکی از دغدغه های مردم به شمار می رود. بحث متکدیان 
یکی دیگر از مشکلاتی ست که در سطح سیرجان داریم و 
خواهش داریم این معضلات که جنبه ی اجتماعی دارند 
حتما مورد توجه قرار بگیرد . در حوزه نظارتی نظارت بر 
ساخت و سازها یکی دیگر از خواسته های ماست. متاسفانه 
در هر جلسه ی کمیسیون ماده 100 پرونده های زیادی در این 

زمینه آورده می شود و در هر جلسه 100 تا 150 تا پرونده در 
زمینه ی ساخت و ساز می آورند، نظام مهندسی حتما باید وارد 
کار شو و با جدیت بر ساخت و سازها نظارت کند من در 
جلسه کمیسیون ماده 100 هم گفتم یک جاهایی واقعا نظام 
مهندسی نظارت دقیقی بر ساخت و سازها نمی کند واقعا باید 
در بحث جرایمی که برای پرونده ها صادر می شود بخشی را 
نظام مهندسی باید پرداخت کند چون با دقت نظارت نداشته 
است. احداث بناهای مورد نیاز در شهر سیرجان هم در 
حوزه های فرهنگی و هم در حوزه های اجتماعی مثل احداث 
سرپناهای شبانه، احداث کتابخانه ها به ویژه کتابخانه ی 
مرکزی. بحث ساماندهی فضاهای سبز و پارک ها در حال 
حاضر پارک ها و فضاهای سبز در وضعیت مناسبی نیستند. 
ایجاد پارکینگ ها در نقاط مختلف شهر؛ یکی از مشکلاتی که 
در شهر سیرجان داریم کمبود پارکینگ است؛ مخصوصا در 
خیابان امام، نصیری، محیاشهر و... کمک به حفظ و بازسازی 
بناهای تاریخی به خصوص بازار سیرجان که وضعیت خوبی 
ندارد و کاربری برای این بناها تعریف شود که هم در آینده 

تولید ثروت شوند و هم بتوانیم این بناها را حفظ کنیم. 
سیرجان شهر جهانی گلیم است که بعد از جهانی شدن کار 
زیرساختی خاصی در این زمینه انجام نشده و فقط نامش 
مانده است و ترس مان این است در آینده این عنوان از ما 
گرفته شود. در حوزه آتش نشانی مشکلات زیادی داریم؛ مثلا 
ما در حال حاضر نردبان بلند برای خاموش کردن آتش در 
برج ها و آپارتمان های بلند را نداریم. در این دوره سعی شود 
بر صلاحیت پیمانکاران بیشتر نظارت شود گاه پیمانکاران با 
شهرداری قرارداد می بندند و بعدا با مشکل مواجه می شوند و 
حتما توجه داشته باشید صلاحیت پیمانکاران حتما بررسی 
شود. عدالت اجتماعی در ارایه خدمات مورد توجه قرار گیرد 
نباید تفاوتی بین افرادی که در حاشیه شهر زندگی می کنند 
با افرادی که در بالای شهر زندگی می کنند باشد و همه ی 
مردم از همه خدمات منتفع شوند. او در پایان گفت: در 
زمان آقای سروش نیا تفاهم نامه هایی با شرکت های معدنی 
و صنعتی گل گهر بسته شد این تفاهم نامه انشالا اجرایی 
شود و تفاهم نامه های جدیدی در بحث زیرساخت های 
سیرجان اجرا شود. جلسه ای ما در کرمان داشتیم که با 
حضور آقای استاندار و آقای حسن پور قرار شد گل گهر ده 
هزار واحد مسکونی در سیرجان احداث کند 5 هزار واحد 
گل گهر و 5 هزار واحد گهرزمین. جانمایی گهرزمین انجام 
شده اما جانمایی گل گهر هنوز انجام نشده است و نیاز است 

در خصوص زمین تفاهم نامه ای با شهرداری داشته باشند. 
رضا سروش نیا شهردار سابق سیرجان به عنوان 
سخنران بعدی و کسی که مراسم تودیع اش برگزار می شود، 
ثنا را می خواند و سپس تشکرهایش را  ابتدا حمد و 
شروع می کند. او به بیان مشکلات در ابتدای حضورش 
از کمبود بودجه گرفته، تا  اشاره می کند:  در شهرداری 
عقب افتادگی  حقوق ها، تعطیلی سی ان جی ها، نارضایتی 
مردم در خصوص آسفالت، خدمات شهر،حساب هایی که 
توسط پیمانکاران مسدود شده بود و... در نهایت توانستیم 
بودجه ی 100 میلیاردی که شهردار شورای چهارم تصویب 
کرده بود را محقق کنیم وخیلی از اتفاقات خوب مثل: 
ترمینال مسافربری، جابه جایی بهشت زهرا، تبدیل وضعیت 
700 نفر از کارکنان شهرداری، یک میلیون متر مکعب 
آسفالت،در این چهار سال بالغ بر 100 معبر اصلی و 300 
کوچه  آسفالت شدند. او با بیان اینکه خدا را گواه می گیرم 
از تمام توان افراد و نیروهای تحصیلکرده کمک گرفتیم، 
گفت: بایستی یک خبر خوب به شما بدهم که 10 هزار 
تن قیر در انبارها دپو داریم، در حال حاضر بالای 70 میلیارد 
تومان در حساب شهرداری پول است، کلیه ماشین آلات به 
روز شده اند و... او در نهایت ضمن عذرخواهی از مردم، از 

کارمندان شهرداری و مردم حلالیت می طلبد.
شهسواری مدیرکل دفتر شهری و شورای اسلامی 
استانداری کرمان، به عنوان سخنران بعدی، سخنانش را با 
تذکر به حسن خدامی شروع می کند و می گوید: بنده تاکید 
داشتم این جلسه به دلیل کرونا به صورت مختصر برگزار 

شود اما مثل اینکه آقای خدامی زیاد جدی نگرفتند و در 
روزی که آمار کرونا در سیرجان روند افزایشی داشته، این 
همه جمعیت در سالن آمده است.او به شهردار جدید 
توصیه کرد و گفت: اولین توصیه ام اجرای قانون است. نیاز 
است اجرای قانون و انضباط مالی مد نظر قرار بگیرد. چون 
در آمد شهرداری بیت المال است و شما امانتدار پول مردم 
هستید. او ادامه داد: سعی کنید از روزمرگی جلوگیری کنید. 
در قانون 400 وظیفه برای شهرداری در نظر گرفته شده است 
و سعی کنید از ظرفیت تمام نیروها استفاده کنید. او سپس 
گفت: مردم اینجا با مردم تهران خیلی فرق دارند. شما باید 
بین مردم حضور داشته باشید و با آن ها با صداقت رفتار کنید 
و این صداقت در گفتار و رفتارتان وجود داشته باشد. جلب 
این اعتماد با نشستن در ماشین آخرین مدل و پوشیدن 
کت و شلوار به وجود نمی آید. شما باید با حضور در بین مردم 
اعتمادشان را جلب کنید. او ادامه داد: سعی کنید به مسایل 
فرهنگی توجه ویژه داشته باشید و تمامی پروژه های تان 
باید پیوست فرهنگی داشته باشند. او سپس بحث مسایل 
سیاسی را به میان آورد و گفت: شهرداری جای کار سیاسی 
و سیاسی بازی نیست، چرا که همه ی خدماتی که شما انجام 
می دهید، نفع اش به همه ی مردم با همه ی  عقاید سیاسی 
می رسد هرگز سیاسی کاری را وارد مسایل شهرداری نکنید و 

از مدیران شایسته ی شهرداری استفاده کنید. 
شهردار جدید سیرجان به عنوان آخرین سخنران، 
ضمن تشکر طولانی از همه ی مردم سیرجان، مسئولان، 
اعضای شورای شهر و شهردار سابق گفت: از برنامه و تجربیات 
4 کاندیدای نهایی شهرداری استفاده خواهم کرد. از نظر همه 
دوستان و فرهیختگان و صاحب نظران در مدیریت شهری 
در قالب کمیته های مشورتی استفاده خواهد شد. نسبت 
به حوزه منابع انسانی در شهرداری از پتانسیل همه استفاده 
می کنیم و بنده با توجه به اینکه تا به حال در مجموعه 
شهرداری سیرجان نبودم، هیچ پیش زمینه  ی سیاسی و 
عملکردی نسبت به افراد ندارم و شهرداری یک نهاد فرهنگی 
و اجتماعی است و یک نهاد سیاسی نیست بنابراین به افرادی 
بها داده می شود که دست یاعلی در بحث خدمت به مردم 
به ما داده باشند. تنها دغدغه مان خدمات به مردم است. او 
با بیان اینکه برنامه ها باید از دل نظرات مردم باشد، گفت: 
اولویت بندی کارها مشخص  شاخص های برنامه ریزی و 
هستند و اولویت اول برنامه ها از دل نظرات مردم در محلات 
است مخصوصا محلات کم برخوردار و این محقق نمی شود 
مگر حضور میدانی در محلات. او سپس به مردم سیرجان 
قول داد اگر من بعد از مدتی این مسئولیت در توانم نباشد 
هرگز فرصت سوزی نمی کنم و با شجاعت اعلام می کنم 
ادامه مسئولیت در توانم نیست و در این مسیر اگر مانعی 
هم باشد، قطعا اعلام می کنم. او با بیان اینکه مردم بدانند من 
دارم دینم را به شهرم ادا می کنم، گفت: این جلسه هم روزی 
برای من برگزار می شود و دوست دارم در شرایط و وضعیتی 

بروم که با افتخار و عملکرد خوب سیرجان را ترک کنم.
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استاندار کرمان در بازدید از غرفه گهرزمین گفت:

اقدامات شایسته گهرزمین قابل تقدیر است
صنایــع  معــدن،  بین المللــی  نمایشــگاه  پنجمیــن 
 kimix( معدنــی، ماشــین آلات و تجهیــزات وابســته کرمــان
ــاز  ــنبه آغ ــر ش ــان عص ــتاندار کرم ــور اس ــا حض 2021 ( ب

ــرد. ــکار ک ب

ــرکت  ــل ش ــور بین المل ــی و ام ــزارش روابط عموم ــه گ ب
ــدن،  ــی مع ــگاه بین الملل ــن، نمایش ــن گهرزمی ــنگ آه س
ــته در  ــزات وابس ــین آلات و تجهی ــی، ماش ــع معدن صنای

ــتاندار  ــد اس ــی زینی ون ــر عل ــور دکت ــا حض ــان ب کرم
ــتان  ــدن اس ــت و مع ــئولین صنع ــی از مس ــان و جمع کرم

ــد. ــاح ش افتت
  

ــی  ــگاه بین الملل ــاح نمایش ــد از افتت ــان بع ــتاندار کرم اس
معــدن، صنایــع معدنــی، ماشــین آلات و تجهیــزات وابســته 
در کرمــان و در بازدیــد از غرفــه شــرکت گهرزمیــن عنــوان 
ــای  ــن از مجموعه ه ــن گهرزمی ــنگ آه ــرکت س ــرد: ش ک

فعــال و خــوب صنعتــی و معدنــی کشــور اســت و اقدامــات 
ــد. ــر می باش ــل تقدی ــته آن قاب شایس

همچنیــن در حاشــیه ایــن افتتاحیــه نماینــدگان کشــور 
ــد و در  ــد کردن ــرکت بازدی ــن ش ــه ای ــتان از غرف ازبکس
 جریــان آخریــن دســتاوردهای ایــن شــرکت قــرار گرفتنــد. 
ــار  ــن اظه ــتان ضم ــدگان ازبکس ــد نماین ــن بازدی در ای
ــی لازم  ــن، آمادگ ــولات گهرزمی ــد محص ــه خری ــه ب علاق

ــد. ــلام نمودن ــرکت را اع ــن ش ــا ای ــکاری ب ــرای هم ب

ــت 20  ــاه لغای ــنبه 1۷ مهرم ــگاه از روز ش ــن نمایش ای
مهرمــاه در محــل نمایشــگاه بین المللــی کرمــان بــه 

مــدت ۴ روز میزبــان بازدید کننــدگان اســت.
ــن  ــنگ آه ــرکت س ــه ش ــت غرف ــر اس ــایان ذک ش
گهرزمیــن در ایــن نمایشــگاه، همــه روزه از ســاعت 1۵ الــی 
20:۳0 در ســالن باســتانی پاریــزی پذیــرای علاقــه منــدان 

ــود. ــد ب ــدگان خواه و بازدیدکنن

آگهی فقدان سند مالکیت
خانــم /آقــای فرج الــه فیروزآبــادی بــا ارائــه دو بــرگ استشــهادیه از دفتــر اســناد رســمی 
ــی از  ــاک 7 فرع ــدانگ پ ــت شش ــند مالکی ــه س ــت ک ــی اس ــیرجان  مدع ــماره 150 س ش
ــادی ثبــت و  ــه فیروزآب ــام خانم/آقــای فرج ال ــی واقــع در بخــش 36 کرمــان بن 4967 اصل
ســند مالکیــت صــادر و تســلیم گردیــده اســت کــه بــه علــت جابه جایــی مفقــود گردیــده لــذا 
بــه دســتور تبصــره یــک اصاحــی مــاده 120 آیین نامــه قانــون ثبــت مراتــب جهــت اطــاع 
مــردم آگهــی می شــود تــا هرکــس مدعــی انجــام معاملــه یــا وجــود ســند مالکیــت نــزد خــود 
می باشــد ظــرف مــدت 10 روز از تاریــخ انتشــار روزنامــه گواهــی اعتــراض خــود را بــه ایــن 
اداره تســلیم دارد در غیــر اینصــورت پــس از ســپری شــدن مــدت قانونی و عــدم واخواهی 

ســند مالکیــت المثنــی بنــام مالــک صــادر خواهــد شــد.
1260م.الف       تاریخ انتشار: 1400/07/19
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آگهی تجدید مزایده )نوبت دوم(
ــع در  ــدادی از ســاختمان های واق ــر دارد تع ــیرجان در نظ ــامی س ــگاه آزاد اس دانش
مجتمــع بلــوار دکتــر صادقــی بــه شــرح ذکــر شــده در اســناد مزایــده را از طریــق مزایــده 
عمومــی بصــورت اجــاره یکســال بــه اشــخاص واجــد شــرایط واگــذار نمایــد. لــذا متقاضیــان 
ــگاه  ــه دانش ــه ب ــناد مربوط ــات و اس ــت اطاع ــت دریاف ــد جه ــده می توانن ــرکت در مزای ش
مراجعــه و تــا تاریــخ 1400/7/29 پیشــنهادات خــود را بــه آدرس: ســیرجان- بلــوار 
هجــرت- بلــوار شــهید فخــری زاده- پردیــس دانشــگاه آزاد اســامی- ســاختمان مرکــزی- 

دفتــر حراســت تحویــل نماینــد.
ضمنــا دانشــگاه در رد یــا قبــول هــر یــک از پیشــنهادات مختــار بــوده و هزینــه درج آگهی ها 

به عهــده برنــده مزایــده خواهــد بــود.

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسامی سیرجان

آگهی فقدان سند مالکیت
ــر 134  ــماره 50255-1392/10/21 دفت ــه ش ــت نام ــر وکال ــع زا ده براب ــد رفی ــای احم خانم/آق
ــت شــماره 1022/15/89 شــورای  ــرگ انحصــار وراث ــر ب ــای مســعود رضــوی براب ســیرجان از آق
ــا ارئــه دو بــرگ  شــماره یــک ویــژه بانــوان بــه عنــوان یکــی از وراث خانــم اشــرف خانــم رضــوی ب
استشــهادیه از دفتــر اســناد رســمی شــماره 67 ســیرجان مدعــی اســت کــه ســند مالکیــت 
2428/59 ســهم مشــاع از 64115 ســهم ششــدانگ پــاک 0 فرعــی از 109 اصلــی واقــع در بخش 
36 کرمــان بــه نــام خانم/آقــای اشــرف خانــم رضــوی ثبــت و ســند مالکیــت صــادر و تســلیم گردیده 
اســت کــه بعلــت جابجایــی مفقــود گردیــده لــذا بدســتور تبصــره یــک اصاحــی مــاده 120 آییــن نامه 
قانــون ثبــت مراتــب جهــت اطــاع مــردم آگهــی می شــودتا هــر کــس مدعــی انجــام معاملــه یــا وجــود 
ســند مالکیــت نــزد خــود می باشــد ظــرف مــدت 10 روز از تاریــخ انتشــار روزنامــه گواهــی اعتــراض 
خــود را بــه ایــن اداره تســلیم دارد در غیــر اینصــورت پــس از ســپری شــدن مــدت قانونــی و عــدم 

واخواهــی ســند مالکیــت المثنــی بنــام مالــک صــادر خواهــد شــد.
1258م.الف     تاریخ انتشار: 1400/07/19
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آگهی فقدان سند مالکیت
خانم/آقــای علــی فیروز آبــادی بــا ارائــه دو بــرگ استشــهادیه از دفتــر اســناد رســمی شــماره 67 
ســیرجان مدعــی اســت کــه ســند مالکیــت ششــدانگ پــاک 5589 فرعــی از 2313 اصلــی واقــع 
در بخــش 35 کرمــان بنــام خانــم /آقــای علــی فیــروز آبــادی ثبــت و ســند مالکیــت صــادر و تســلیم 
گردیــده اســت کــه بعلــت جابجایــی مفقــود گردیــده لــذا بدســتور تبصــره یــک اصاحــی مــاده 120 
ــا هــر کــس مدعــی انجــام  آییــن نامــه قانــون ثبــت مراتــب جهــت اطــاع مــردم آگهــی میشــود ت
معاملــه یــا وجــود ســند مالکیــت نــزد خــود می باشــد ظــرف مــدت 10 روز از تاریــخ انتشــار روزنامــه 
گواهــی اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم دارد در غیــر اینصــورت پــس از ســپری شــدن 

مــدت قانونــی و عــدم واخواهــی  ســند مالکیــت المثنــی بنــام مالــک صــادر خواهــد شــد.
1259م.الف       تاریخ انتشار: 1400/07/19
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شهردار سیرجان در جلسه ی تودیع و معارفه:
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